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Zápis z 31. zasedání Zastupitelstva obce Včelná
konaného dne 3.11.2016 od 18,00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu

Navržený program jednání:

1. Schválení programu jednání
2. Jmenování ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 29. a 30. zasedání ZO
4. Zpráva o daňových příjmech k 31.10.2016
5. Zpráva o plnění rozpočtu k 31.10.2016
6. Rozpočtové opatření č. 24/2016 a 25/2016 (na vědomí)
7. Pověření místostarosty k provádění rozpočtových opatření
8. Směna části pozemku parc. č. 719/5 za část pozemku parc. č. 719/22  v k.ú. Včelná o výměře 

42 m2
9. Prodej pozemků parc. č. 792/5, 792/14 a 792/16 v k.ú. Včelná o výměře 2041 m2
10. Prodej kanalizace DN300 v areálu Osiva Boršov
11. Žádost o prodej části pozemku parc. č. 526/2 v k.ú. Včelná
12. Žádost o dotaci Atletického klubu Včelná
13. Projednání návrhu cen vodného a stočného na rok 2017
14. Projednání plánu investic na rok 2017 do vodohospodářského majetku obce
15. Dodatek č. 1 ke smlouvě o veřejných službách v přepravě cestujících na rok 2016 s Dopravním 

podnikem města České Budějovice, a.s.
16. Zprávy místostarosty obce
17. Zprávy předsedů výborů a komisí obce
18. Různé
19. Diskuze

Přítomní zastupitelé:
1) Mgr. Kamil Feitl – místostarosta
2) Antonín Krajčír – odešel v průběhu 

projednávání bodu 16 j)
3) Ing. Alice Nejedlá
4) Ing. Karel Pokorný
5) Ing. Stanislav Pražák
6) Miroslava Stránská
7) Michal Šlinc – přišel v průběhu 

projednávání bodu 13
8) Roman Zajíček – místostarosta

Omluvení zastupitelé:
 Ing. Jarmila Mandžuková

Další zúčastněné osoby:
– zapisovatel Mgr. František Mareš
– 6 hostů dle prezenční listiny

Zasedání zahájeno v 18:00 hodin.

Jednotlivé body jednání doprovázeny informací promítanou dataprojektorem.

1. Zasedání zahájil a řídí jej místostarosta Mgr. Kamil Feitl.
Navrhuje v rámci bodu 6 jednání projednat i rozpočtovou změnu č. 26/2016, která byla provedena 
až po rozeslání pozvánek.
S tímto doplněním program jednání schválen jednohlasně: 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

2. Ověřovateli zápisu jmenováni: Miroslava Stránská, Ing. Karel Pokorný

3. Kontrola usnesení z 28. zasedání:
K usnesení č. 1/29/2016 – Záměr zveřejněn
K usnesení č. 2/29/2016 – Záměr zveřejněn
K usnesení č. 5/29/2016 – Záměr zveřejněn
K usnesení č. 1/30/2016 – Dodatek č. 2 ke smlouvě podepsán

4. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o daňových příjmech za říjen 2016: 1,25 mil. Kč. Loni 
to za říjen bylo o 248 tis. Kč méně. Za prvních deset měsíců roku činí meziroční nárůst daňových 
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příjmů 2,16 mil. Kč.

5. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl podává zprávu o plnění rozpočtu obce k 31.10.2016. Příjmy 
naplněno 18,71 mil. Kč z rozpočtovaných 20,38 mil. Kč (91,8 %), výdaje naplněno 19,99 mil. Kč 
z rozpočtovaných 28,52 mil. Kč (70,1 %). Stav účtu k 31.10.2016 byl 29,77 mil. Kč.

6. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 24/2016, jímž se 
navyšují příjmy o 145.000 Kč (příjmy za odnětí půdy ze ZPF, daní z kapitálových výnosů aj.) 
a výdaje o 46.500 Kč (především za nové vodoměry, materiál na výrobu prodejních stánků).
Dále informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 25/2016, jímž se navyšují výdaje o 121.000 Kč 
(především geometrický plán na oddělení chodníků 87 tis. Kč a myčka na nádobí do KD 14 tis. Kč).
Dále místostarosta Mgr. Kamil Feitl informuje, že schválil rozpočtové opatření č. 26/2016, jímž se 
navyšují příjmy o 13.106 Kč (především příjmy z VHP) a výdaje o 188.000 Kč (především oprava 
VO ul. Krátká).
Zastupitelé berou rozpočtová opatření č. 24/2016, 25/2016 a 26/2016 na vědomí.

7. Místostarosta Mgr. Kamil Feitl předkládá k projednání možnost doplnit pověření místostarosty 
k provádění rozpočtových opatření tak, aby mohl v případě potřeby bez schvalování 
zastupitelstvem převádět finanční prostředky mezi vlastními účty obce, např. ze spořicího účtu 
na běžný.
Návrh usnesení č. 1/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná pověřuje starostu obce (v době 
jeho nepřítomnosti nebo v době, kdy starosta nevykonává funkci, místostarostu pověřeného 
zastupováním starosty) k provádění rozpočtových opatření v tomto rozsahu: v případě 
přijaté účelové dotace a při převodu finančních prostředků mezi vlastními účty obce
bez omezení výše v příjmech i výdajích, jinak v příjmové části bez omezení výše 
a ve výdajích s omezením do +200 tis. Kč.
Osoba provádějící rozpočtová opatření podle tohoto pověření je povinna informovat 
zastupitelstvo o provedených opatřeních.
Zastupitelstvo obce Včelná tímto ruší své usnesení č. 3/26/2016 ze dne 13.6.2016."
schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

8. Mgr. Kamil Feitl připomíná záležitost směny části pozemku parc. č. 719/5 za část pozemku parc. č. 
719/22  v k.ú. Včelná o stejné výměře 42 m2. Na minulém zasedání byl schválen záměr, ten byl 
řádně zveřejněn, takže je možno navrženou směnu schválit.
Návrh usnesení č. 2/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje směnu části obecního 
pozemku parc. č. 719/5 v k.ú. Včelná o výměře 42 m2 za část pozemku parc. č. 719/22 v k.ú. 
Včelná o výměře 42 m2 (dle GP č. 1318-17/2016) ve vlastnictví – o s o b n í  ú d a j e – ."
schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

9. Mgr. Kamil Feitl představuje návrh smlouvy s Ředitelstvím silnic a dálnic o prodeji lesních pozemků 
parc. č. 792/5, 792/14 a 792/16 v k.ú. Včelná o výměře 2041 m2, včetně lesních porostů, pro účely 
výstavby dálnice. Vyzývá předsedu finančního výboru k vyjádření se k nabízené ceně, která činí 
i s porosty cca 230 Kč/m2, což je méně než cena obvyklá u pozemků v zastavěné části obce.
Předseda finančního výboru Ing. Karel Pokorný komentuje nabízenou cenu.
Původně byla obci nabízena pouze cena za pozemky 2,34 Kč/m2, po navýšení 8x pak 18,72 
Kč/m2 x 2 041 m2, tj. cca 38 tis.Kč. Obvyklá cena lesních pozemků s porosty bývá v řádu 10-20 
Kč/m2. Pro tyto pozemky totiž neplatí cena obvyklá jako na pozemky v zastavitelném území, která 
je aktuálně ve Včelné 470,- Kč/m2 v případech dokoupení dílčích pozemkových částí. Po reklamaci 
u investora je nyní nabízena cena za pozemky + porosty cca 460 tis.Kč. Smlouvu za těchto 
podmínek proto doporučuje uzavřít.
Návrh usnesení č. 3/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Kupní smlouvu č. 
01-185/191/KS/2016 s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, s.p.o., IČ 659993390, Na Pankráci 
546/56, 140 00 Praha 4, na pozemky parc. č. 792/5, 792/14 a 792/16 v k.ú. Včelná o výměře 
2041 m2, včetně lesních porostů." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

10. Mgr. Kamil Feitl připomíná záležitost prodeje 110 m kanalizace DN300 v areálu Osiva Boršov.
Kanalizace byla vyřazena z veřejného užívání a není pro obec potřebná.
Předseda finančního výboru Ing. K. Pokorný navrhuje prodat za cenu kolem 2 % ze zbytkové ceny 
kanalizace, což činí cca 10.000 Kč. O tomto návrhu dáno hlasovat.
Návrh usnesení č. 4/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje prodej vyřazeného 
kanalizačního řadu DN 300 o délce 110 m v areálu firmy OSIVA Boršov na pozemku parc. č. 
690/24 v k.ú. Boršov nad Vltavou za cenu 10.000 Kč firmě OSIVA BORŠOV, spol. s r.o., 
IČ 49018124, Průmyslová 245, Poříčí, 37382 Boršov nad Vltavou." schválen hlasováním 7 pro –



3/6

0 proti – 0 se zdrželi.

11. Mgr. Kamil Feitl představuje žádost o prodej části pozemku parc. č. 526/2 v k.ú. Včelná o výměře 
cca 240 m2. Žadatel ještě těsně před zasedáním zúžil rozsah požadovaného pozemku oproti 
původní žádosti, upravený zákres také zastupitelstvu předložen. Pozemek by využil na parkování 
automobilu, vozíku a zřízení vjezdu do zahrady. Mgr. Kamil Feitl dává hlasovat o záměru prodeje.
Návrh usnesení č. 5/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje záměr prodeje části 
pozemku parc. č. 526/2 v k.ú. Včelná o výměře cca 240 m2. Záměr bude upřesněn grafickou 
částí." NEschválen hlasováním 0 pro – 7 proti – 0 se zdrželi.

12. Mgr. Kamil Feitl představuje žádost Atletického klubu Včelná o dotaci ve výši 5.500 Kč na pořádání 
Mikulášského běhu dne 4.12.2016. Dotace na tuto tradiční akci byla schválena i minulý rok. Dáno 
hlasovat.
Návrh usnesení č. 6/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje dotaci ve výši 5.500 Kč 
pro Atletický klub Včelná, IČ 26578344, Družstevní 376, Včelná na pořádání Mikulášského 
běhu v roce 2016 a pověřuje místostarostu obce k uzavření odpovídající veřejnoprávní 
smlouvy." schválen hlasováním 7 pro – 0 proti – 0 se zdrželi.

13. Mgr. Kamil Feitl informuje o projednání návrhu cen vodného a stočného na rok 2017. Stočné se 
nemění, vodné bez DPH se zvyšuje o 61 hal na 1 m3. Pevné složky zůstávají stejné.
Miroslava Stránská se táže na důvod snížené částky nájemného za pitnou vodu oproti minulému 
roku.
Roman Zajíček uvádí, že i na odpadní vodě by mělo být nájemného více vzhledem k rozšíření 
provozovaného majetku. Položky nájemného by chtěli zastupitelé od firmy Čevak ještě objasnit.
Návrh usnesení č. 7/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje vodné a stočné na rok 
2016 ve výši: vodné pevná složka 360 Kč, pohyblivá 31,27 Kč, stočné pevná 240 Kč, 
pohyblivá 24,21 Kč, vše bez DPH." NEschválen hlasováním 0 pro – 3 proti Miroslava Stránská, 
Roman Zajíček, Antonín Krajčír – 4 se zdrželi (Mgr. Kamil Feitl, Ing. Karel Pokorný, Ing. Alice 
Nejedlá, Ing. Stanislav Pražák).
Mgr. Kamil Feitl na příští zasedání zastupitelstva pozve zástupce firmy Čevak k objasnění 
kalkulace ceny, zvláště nájemného.

14. Mgr. Kamil Feitl informuje o jednání se zástupci firmy Čevak ohledně plánu investic 
do vodohospodářského majetku obce na rok 2017. Předběžný návrh byl rozeslán zastupitelům 
předem.
Roman Zajíček se táže, jaký je důvod schvalování plánu investic, aby se tím obec neomezovala 
v rozhodování o investičních akcích.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že každoroční sestavení plánu je povinností provozovatele 
z provozovatelské smlouvy. Návrhem tohoto plánu sděluje vlastně provozovatel pronajímateli 
potřebu obnovy a rozšíření řadů.
Na dotaz Miroslavy Stránské Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že běžná údržba není součástí plánu 
investic, tam jsou jen větší akce investičního charakteru.
Miroslava Stránská navrhuje zařadit do plánu kanalizaci v Lesní kolonii a posílení tlaku vodovodu 
na Hraničkách.
Michal Šlinc uvádí, že jaké stavby budou konkrétně v daném roce prováděny, ty si obec zohlední 
tím, že je dá do rozpočtu. V plánu investic Čevaku může zůstat více budoucích akcí.
Zastupitelé prodiskutovali konkrétně všechny položky plánu investic. (Čas 18:53).

Mgr. Kamil Feitl navazuje, že s provozováním vodohospodářského majetku souvisí i stanovisko
Čevaku ohledně platnosti smlouvy na provozování vodovodu. Smlouva je dle stanovisek Čevaku 
i JUDr. Vavrocha platná. O platnosti smlouvy dříve vyslovil pochybnosti kontrolní výbor obce.
Miroslava Stránská a Roman Zajíček jsou však stejně pro nové výběrové řízení, s omezením 
provozovatelské smlouvy na dobu určitou.
Michal Šlinc a Ing. Karel Pokorný by výpověď Čevaku nedávali, doba neurčitá není problém, 
výpovědní doba je rok, maximálně dva při výpovědi počátkem roku.
Roman Zajíček uvádí, že na provozovatele není vyvíjen tlak, pokud mají ve smlouvě dobu
neurčitou. Po výběrovém řízení by Čevak provozoval pravděpodobně dále, ale třeba za lepších 
podmínek.
Diskutuje se, zda existují i jiné firmy schopné provozování vodohospodářského majetku.
Zapisovatel Mgr. František Mareš uvádí, že vodohospodářské firmy upozorňovaly, že vybrat 
provozovatele neznamená jen jednoduché „výběrko“, ale koncesní výběrové řízení, které je složité
a trvá až rok, a i proto se do výběrového řízení minulému zastupitelstvu nechtělo.
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Roman Zajíček uvádí, že současný provozovatel nebude určitě doporučovat nové výběrové řízení, 
tak jako obci nedoporučovali jiné než krajské dotace, s nimiž by bylo výběrové řízení spojeno.

15. Mgr. Kamil Feitl představuje Dodatek č. 1 ke smlouvě o veřejných službách v přepravě cestujících 
na rok 2016 s Dopravním podnikem města České Budějovice, a.s. Dodatky Dopravní podnik 
uzavírá z důvodu změny tras některých spojů, avšak pro Včelnou nedochází k žádné změně 
v objemu ani ceně přepravních výkonů. O víceméně technickém dodatku dáno hlasovat.
Návrh usnesení č. 8/31/2016: "Zastupitelstvo obce Včelná schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě 
o veřejných službách v přepravě cestujících na rok 2016 s Dopravním podnikem města 
České Budějovice, a.s." schválen hlasováním 8 pro – 0 proti – 0 se zdrželi. (Čas 19:05).

16. Zprávy místostarosty obce:
a) Místostarosta Roman Zajíček informuje o dokončení stavby kanalizace ve Čtyřech chalupách. 

Dne 10.11.2016 se bude konat kolaudační řízení.
b) Mgr. Kamil Feitl a Michal Šlinc sdělují, že oprava povrchu ulice Krátká včetně veřejného 

osvětlení je hotova.
c) Mgr. Kamil Feitl informuje o nabídce Regionální televize Jižní Čechy. Jednalo by se 

o několikaminutové vysílání o aktualitách ve Včelné za cenu cca 3-4 tis. Kč za cca 3-minutový 
pořad. Zastupitelé o tuto službu víceméně nemají zájem, pozvánky na konkrétní akce si může 
obec zadat v rozhlase či jinými prostředky. (Čas 19:14)

d) Mgr. Kamil Feitl informuje o nabídce Obec občanům – Energie pro obec a občany.
Přítomný host p. Filala prezentuje detailně nabídku firmy Terra Group. Umožňují obcím 
i občanům zúčastnit se energetické soutěže a uzavřít smlouvu s nejlepším dodavatelem.
Občané dle jeho slov mohou na ceně ušetřit 20-30 procent.
Roman Zajíček se hosta ptá, kdo hradí mzdy v jeho firmě. Odpovědí je, že v případě energie 
pro občany vítězný dodavatel. Ten musí splnit kodex kvality, když vstupuje do soutěže. Obce
hradí zpravidla nějakou spoluúčast na dosažené úspoře.
Roman Zajíček říká, že by si firma měla oslovit občany sama, on nechce být garantem dobrého 
fungování této společnosti před občany Včelné. I když ani to oslovování se mu moc nelíbí, 
protože s podomními prodejci tu již byly nedobré zkušenosti.
Přítomný host pan Fiala potvrzuje problém nekalých praktik některých firem, ale akce "Obec 
občanům" by to měla právě omezit řádným informováním občanů. Informace skrze obecní 
média by byly obcí již odsouhlasené.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že využívat pro aktivity firmy obecní média je pro firmu jistě dobrý tah, 
ale on by to za obec nepodporoval.
Roman Zajíček uvádí, že v Boršově mají již vyhlášku zakazující podomní prodej, a tímto 
směrem by mohla jít i obec Včelná.
Prezentace činnosti firmy byla tímto ukončena.

e) Mgr. Kamil Feitl informuje o průběhu výběrového řízení na nový smykový nakladač. Je třeba 
sestavit komisi na otevírání obálek.
Miroslava Stránská se diví, že ona ani Ing. Alice Nejedlá o vypsání tohoto výběrového řízení
neví.
Roman Zajíček uvádí, že pracuje na žádosti o dotaci na o smykový nakladač, štěpkovač, 
prosívač zeminy, kontejnery, nosič kontejnerů atd., kde je možnost získat až 85 % prostředků.
Výsledek by měl být znám na konci prosince či začátkem ledna. Navrhuje vybrat nejlepší 
nabídku, ale stroj objednat pouze, pokud bude známo, že obec neobdrží dotaci.
V rámci dotace navrhuje pořídit i další kontejnery na bioodpad, již vytipoval místa k jejich 
umístění.
Probíhá diskuze o potřebném počtu kontejnerů. Miroslava Stránská připomíná, že minule 
zastupitelé nenašli na kontejnery místo. 
Roman Zajíček doplňuje, že pokud chce obec žádat o tuto dotaci, je to třeba učinit do konce 
listopadu. Oslovil by p. Valentu, jeho cenová nabídka je 30 tis. Kč, pokud žádost projde 
administrativně v pořádku.
V září říjnu příštího roku by mohly být stroje skutečně nakoupeny. Mezitím by investoval 50 tis. 
Kč do zachování stávajícího smykového nakladače.
Michal Šlinc uvádí, že firmy byly poptány, aby stávající stroj vykoupily na protiúčet. Všichni 
říkali, že do stroje by se muselo na rok investovat kolem 200 tis. Kč, nikoli 50 tis. Kč.
Záleží dle něho také na výši dotace: může to být menší částka, pro kterou se nevyplatí rok 
udržovat stávající stroj.
Dále se diskutuje o konkrétním umístění kontejner na bioodpad.
Mgr. Kamil Feitl uvádí, že stávající kontejnery za KD by přesunul nad mateřskou školu
na konec ulice Zahradní.
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Roman Zajíček uvádí, že 2 by umístil pod trať, dále u zahrádek u Nádraží, potom např. 
na konci ulice Dlouhá, v Lesní kolonii k rybníku, i nahoře na Hraničkách má obec pozemky.
Michal Šlinc uvádí, že stanoviště pod tratí ano, u MŠ ano, další je diskutabilní. Příliš mnoho 
kontejnerů by mohlo dělat problémy s pravidelným vývozem. Je třeba je vyvážet týdně.
Miroslava Stránská se táže, jaká je alokace prostředků do uvažované dotace, jaká je šance 
na úspěch, kdo dotaci poskytuje?
Roman Zajíček odpovídá, že ji poskytuje ministerstvo Životního prostředí, bývá převis žádostí, 
ale mnoho žádostí bývá pro chyby vyřazeno.

f) Mgr. Kamil Feitl informuje o vyřizování záležitosti sporné faktury za oplocení s p. Rytířem. 
g) Mgr. Kamil Feitl informuje o provedené úpravě parčíku U Kaštanu. Dále zde budou instalovány 

betonové kvádry se sedáky a informační tabule.
Michal Šlinc doplňuje, že v příštím roce proběhne úprava přístupového chodníku a zeleného 
pásu mezi silnicí a chodníkem.
Miroslava Stránská se táže, zda je podepsána smlouva o dílo na park Dlouhé role.
Mgr. Kamil Feitl odpovídá, že ne, vyhrála firma Bartl, ale smlouva o dílo zatím není 
podepsána.

h) Mgr. Kamil Feitl informuje o přípravě vyhlášky o rušení nočního klidu. Je třeba dát dohromady 
svátky a tradiční akce, které by obec vyhláškou stanovila jako dny, kdy je možno noční klid 
rušit, např. silvestr, Velikonoce, Sportovní den…

i) Mgr. Kamil Feitl informuje, že dnes ze stavebního úřadu přišel souhlas s provedením parku 
za OÚ.
Michal Šlinc doplňuje, že je třeba ještě podat "ohlášku" na altán a je možno stavbu parku 
vysoutěžit.

j) Mgr. Kamil Feitl informuje o dnešním jednání se zástupcem firmy Eurovia p. Guckem o 
provedení opravy povrchu ulice Nádražní. Stavbu by chtěli odsunout na jaro 2017. V prosinci 
může napadnout sníh a stavbu to výrazně časově nabourá. (Čas 19:58)
Navíc za 10 dní, které mají ve smlouvě o dílo, nemohou stavbu stihnout se všemi pracemi, 
které bude požadovat obec (např. obrubníky, zatrubnění, celkem za cca 300 tis. Kč).
Mgr. Kamil Feitl objasňuje zdroje financování této stavby: E.ON, SÚS, obec.
Michal Šlinc doplňuje, že použitá technologie bude „recyklace za studena“ s technologickou 
přestávkou 5 dní. Stavba by neměla zůstat přes zimu rozpracovaná.
Roman Zajíček by stavbu nechal raději do příštího roku, další zdržení může nastat ještě např. 
potřebou objednání materiálu, stanovení DIO aj.
Michal Šlinc navrhuje, aby obec ještě zaslala stavební firmě své přesné požadavky 
na zatrubnění a vyčkala její reakce tuto středu. (Čas 20:06)

k) Roman Zajíček připomíná, že by se měla svolat schůzka zastupitelů kvůli rozpočtu, aby 
se mohl příště schvalovat.

17. Zprávy předsedů výborů a komisí obce:
a) Předseda finančního výboru Ing. Karel Pokorný informuje o svých zjištěních ohledně 

možnosti odkoupení budovy včelenského nádraží, např. pro sociální bydlení. Majetkové 
poměry jsou složitější, neboť různé části budovy mají jiné vlastníky, a je otázka, zda by obec 
měla aktivně žádat o odprodej, nebo počkat na případnou nabídku a tu posoudit.
Dále navrhuje oslovit geodeta, který v obci zaměřoval nedávno chodníky, ohledně zhotovení 
geometrického plánu na směnu lesů s městem České Budějovice. Michal Šlinc uvádí, že 
geodeta kontaktuje.
Schůzku kvůli rozpočtu by doporučoval domluvit na příští týden.

b) Michal Šlinc za komisi územního rozvoje uvádí, že geometrický plán na oddělení chodníků 
z průjezdných komunikací je hotov, obec pošle dopis na SÚS se žádostí o směnu.
Dále informuje, že vodovodní přípojka u p. Švarce nevyžaduje povolení, takže obec poptá 
firmu k provedení prací.
Zeď také nevyžaduje žádný povolovací proces, a je tedy možno poptat realizační firmu.

c) Za komisi kulturní a sociální podává zprávu předsedkyně Ing. Alice Nejedlá. Stará se 
o 3 opatrovance, 40 lidí jelo na zájezd do Aquaparku, takže akce byla povedená.
Dne 26. listopadu se bude konat setkání se seniory, kam zve k účasti zastupitele.

d) Ing. Stanislav Pražák za komisi pro sport a volný čas uvádí, že jednal předběžně 
s představiteli některých okolních obcí ohledně meziobecních cyklostezek.

18. Různé:
a) Termín příštího jednání předběžně stanoven na 8.12.2016 od 18,30 hodin.

19. Diskuze: —
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Zasedání ukončeno v 20,26 hodin

Zapsal: Mgr. František Mareš ve dnech 3. a 8. 11. 2016.

Ověřovatelé: Miroslava Stránská .............................................. 

Ing. Karel Pokorný ..............................................

Místostarosta:   Mgr. Kamil Feitl ..............................................
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